



中国 国标测试

随着国际贸易的加强，中国的标准和法规体系也日益完善。中国的国家强制标准强化了对某些有害物质的管理，规范了企业的生产和市场行为；同时，全面提升产品的安全性能和质量，以便在更高的层面上参与国际竞争，保持中国国际贸易的稳步发展。



Eurofins欧陆集团为您的玩具、纺织产品、家具和厨房用品等提供全面的中国标准法规的检测服务，为众多国际买家及广大国内制造商、贸易商在中国市场的推广提供一站式服务，助您在产品竞争中占尽先机！

● 国标 - 玩具

GB 6675.1-2014 基本规范
GB 6675.2-2014 机械与物理性能
GB 6675.3-2014 易燃性能
GB 6675.4-2014 特定元素的迁移
GB 6675.12-2014 玩具滑板车
GB/T 5296.5-2006 消费品使用说明 第5部分：玩具

● 国标 - 儿童产品

GB 14748-2006 儿童推车安全要求
GB 21027-2007 学生用品的安全通用要求
GB 28007-2011 儿童家具通用技术条件
GB 28482-2012 婴幼儿安抚奶嘴安全要求
GB 29281-2012 游戏围栏及类似用途童床的安全要求
GB 30004-2013 婴儿摇篮的安全要求

● 国标 - 纺织产品

GB 18401-2010 国家纺织产品基本安全技术规范
GB 31701-2015 婴幼儿及儿童纺织产品安全技术规范
GB 20400-2006 皮革和毛皮 有害物质限量
GB/T 5296.4-2012 消费品使用说明 第4部分：纺织品和服装

● 国标 - 食品接触材料

GB 4806.2-2015 奶嘴
GB 4806.3-2016 搪瓷制品
GB 4806.4-2016 陶瓷制品
GB 4806.5-2016 玻璃制品
GB 4806.6-2016 塑料树脂
GB 4806.7-2016 塑料及制品
GB 4806.8-2016 纸、纸板及制品
GB 4806.9-2016 金属及制品
GB 4806.10-2016 涂料及涂层
GB 4806.11-2016 橡胶及制品

● 国标 - 轻工产品

QB/T 1333-2018 背提包
QB/T 1618-2018 腰带
QB/T 1619-2018 票夹
GB/T 27735-2011 野营帐篷





About Eurofins Group

Eurofins Group is a leading international group of laboratories providing quality and safety services to a wide range of global and local industries. We are one of the first four listed international testing and certification companies.



China Market (GB)

For years, Chinese government commits to transit the country into a consumption-driven economy. Nowadays, China has become the second largest consumption economy after the US. Understanding Chinese import market is becoming crucial for players who foresee prosperous business in China. When importing products into China, special attention should be paid to all the applicable requirements in Chinese regulations and standards that your products must meet, among which GB standards are the most important.

Eurofins - Your trusted China Market access partner

Eurofins China labs are CNAS and CMA accredited labs ensuring your products' full conformity with GB standards and safe entrance into Chinese market. We actively interact with China authorities to be always updated with standards' evolution and market trends. The in-depth knowledge about GB standards of our experts allows us to respond to your inquiries with timely expertise.

● Hardline product

- QB/T 1333-2018 Bag Back
- QB/T 1618-2018 Belt
- QB/T 1619-2018 wallet
- GB/T 27735-2011 camping tent

GB Testing Services

● Toys

- GB 6675.1-2014 General Norm
- GB 6675.2-2014 Part 2: Mechanical and physical test
- GB 6675.3-2014 Part 3: Flammability
- GB 6675.4 Safety of toys - Part 4: Migration of certain elements
- GB 6675.12-2014 Toy scooter
- GB/T 5296.5-2006 Instructions for consumer goods part 5: toy

● Children product

- GB 14748-2006 Stroller safety requirements
- GB 21027-2007 Request in common use of security for student's articles
- GB 28007-2011 General technical conditions of children's furniture
- GB 28482-2012 Safety requirements of soothers for babies and young children
- GB 29281-2012 Safety requirements for playpen and similar use cribs
- GB 30004-2013 Safety requirements of cradles

● Textiles

- GB 18401-2010 National general safety technical code for textile products
- GB 31701-2015 Safety technical code for infants and children textile products
- GB 20400-2006 Leather and fur - Limit of harmful matter
- GB/T 5296.4-2012 Instructions for use of products of consumer interest - Part 4: Textiles and apparel

● Food Contact Material

- GB 4806.2-2015 nipple
- GB 4806.3-2016 enamel
- GB 4806.4-2016 ceramic
- GB 4806.5-2016 glass product
- GB 4806.6-2016 Plastic Resin
- GB 4806.7-2016 Plastics products
- GB 4806.8-2016 Paper, board and products
- GB 4806.9-2016 Metal product
- GB 4806.10-2016 Coating
- GB 4806.11-2016 Rubber products



Eurofins Product Testing Service (Shanghai) Co., Ltd.
No. 395, West Jiangchang Road, JingAn District, Shanghai, China
Tel: +86 21 6181 9181/+86 21 3620 2800
Email: info.sh@eurofins.com

Eurofins Product Testing Service (Shanghai) Co., Ltd. Hangzhou Branch
Room 301-307, 3/F, 1st Building, No.1180, Bin'an Road,
Binjiang District, Hangzhou, Zhejiang Province
Tel: +86-571-87203730
Email: info.hz@eurofins.com